
	  

	   	  

ZÁPISNICA	  Z	  23.ZASADNUTIA	  VEDECKEJ	  RADY	  VYSOKEJ	  ŠKOLY	  MANAŽMENTU	  	  (VŠM)	  

25.11.2011	  

Zasadnutie	  Vedeckej	  rady	  zahájil	  a	  viedol	  predseda	  VR	  prof.	  B.	  Lichardus	  

Prítomní	  členovia	  VR:	  

Alena	  Bušíková,	  M.B.A.	  
Prof.Ing.Soňa	  Ferenčíková,PhD.	  

Denisa	  Hackett,	  M.B.A.	  	  	  
Prof.RNDr.	  Jozef	  Hvorecký,PhD.	  

Prof.PhDr.Ing.Štefan	  Kassay,DrSc.,Dr.h.c.	  
Prof.RNDr.Jozef	  Kelemen,DrSc.	  

Prof.MUDr.	  Branislav	  Lichardus,DrSc.,	  Dr.h.c.	  
Doc.PhDr.Monika	  Šestáková,DrSc.,m.prof.	  

Doc.Dr.Ing.Heda	  Hansenová	  
PhDr.	  Oldrich	  Mrkývka	  
Mgr.Branislav	  Zlocha	  

Doc.PhDr.Ivan	  Žáry,PhD.	  
.	  

Ospravedlnení:	  

Prof.Ing.	  Edita	  Hekelová,	  PhD.	  
Doc.Ing.Ivan	  Perlaki,PhD.,m.prof.	  

Mgr.Jozef	  Šimúth,PhD.	  
Prof.Ing.Milan	  Šikula,DrSc.	  

Doc.Ing.	  M.	  Workie	  Tiruneh,PhD.	  
	  

Hostia:	  	  
	  

	  Ing.	  Božena	  Gajdošová	  
Doc.Ing.	  Mária	  Tajtáková,	  PhD.	  

Ing.	  Andrej	  Piovarči,	  PhD.	  
Ing.	  Antónia	  Valašíková	  
Andrea	  Stropková	  M.B.A.	  

	  



Program:	  	  

1.	  	  Schválenie	  zápisnice	  z	  21.	  zasadnutia	  VR	  a	  zápisnice	  s	  programom	  per	  rollam	  (22.	  VR	  VŠM)	  
(Lichardus)	  	  
2.	  	  Nábor	  študentov	  na	  VŠM	  a	  CityU	  (Zlocha)	  
3.	  	  Vedecko-‐výskumná	  činnosť	  	  (Ferenčíková,	  Lichardus)	  
4.	  	  Informácia	  o	  príprave	  vedecko-‐odbornej	  konferencie	  v	  r.	  2012	  na	  tému	  „Sustainability-‐	  
a	  moving	  target...“	  (Ferenčíková,	  Tajtáková)	  
5.	  	  Stav	  plnenia	  úloh	  grantového	  projektu	  EÚ,	  prezentácia	  City	  University	  v	  Bellevue	  
(Hvorecký)	  
6.	  	  Nové	  doktorandské	  témy,	  zmeny	  v	  pravidlách	  doktorandského	  štúdia	  a	  zmeny	  kreditov	  
(Kelemen,	  Ferenčíková)	  
7.	  	  Zmeny	  v	  predmete	  MC	  511s.	  (Bušíková,	  Šimúth).	  
8.	  	  Skvalitňovanie	  on-‐line	  vzdelávania	  (Hvorecký,	  Bušíková)	  
9.	  	  	  Návrh	  etického	  kódexu	  učiteľa	  a	  zamestnanca	  VŠM	  (Žáry,	  Šimúth)	  
10.	  Intranet	  na	  VŠM	  (Žáry)	  
11.	  	  Delegovanie	  prof.	  Hekelovej	  do	  Rady	  pre	  vzdelávanie	  a	  výchovu	  Rady	  vysokých	  škôl	  
(Lichardus)	  
12.	  	  Rôzne	  
	  
Predseda	  VR	  konštatoval,	  že	  VR	  je	  uznášaniaschopná	  (12	  prítomných	  členov	  podľa	  
prezenčnej	  listiny).	  

	  
	  
Program	  bol	  jednohlasne	  schválený.	  	  
	  
	  

	  

Úvodom	  predseda	  VR	  poďakoval	  prof.	  Štefanovi	  Kassayovi,	  ktorý	  venoval	  škole	  2.	  a	  3.	  diel	  	  anglického	  
vydania	  svojho	  diela	  pentalógie	  „Enterprise	  and	  Entrepreneurship“	  a	  poprial	  mu	  dobré	  zdravie	  
a	  pracovnú	  pohodu,	  aby	  mohol	  svoj	  veľký	  projekt	  úspešne	  dokončiť.	  Knihy	  budú	  umiestnené	  
v	  knižnici	  VŠM	  v	  Trenčíne	  a	  v	  Bratislave.	  	  

	  

	  

	  

	  

	  

	  

	  



Ad	  1)	  	  

Predseda	  VR	  konštatoval,	   že	  všetky	  uznesenia	   z	  21.	   zasadnutia	  VR	  boli	   splnené	   s	  výnimkou	  
uznesenia	  	  č.1.,	  lebo	  na	  základe	  predbežných	  konzultácii	  s	  príslušnou	  pracovnou	  skupinou	  AK	  
nebol	   na	   Akreditačnú	   komisiu	   predložený	   Akreditačný	   spis	   doktorandského	   štúdia	  
Podnikového	  manažmentu,	  ale	  len	  Magisterského	  štúdia,	  ktorý	  AK	  schválila.	  Odporúčalo	  sa,	  
aby	   bol	   doktorandský	   spis	   podaný	   s	  určitým	   odstupom.	   Ďalej	   sa	   vzala	   na	   vedomie	  
informácia,	  že	  proces	  novelizácie	  vysokoškolského	  zákona	  sa	  pozastavil	  a	  mal	  by	  sa	  obnoviť	  
po	  	  predčasných	  parlamentných	  voľbách	  v	  r.	  2012.	  	  	  

V	  dňoch	  8.6.	  až	  14.6.	  sa	  uskutočnilo	  per	  rollam	  hlasovanie	  o	  prijatí	  tém	  dizertačných	  prác	  pre	  
uchádzačov	   o	  doktorandské	   štúdium	   v	  študijnom	   odbore	   3.3.15	   Manažment,	   študijný	  
program	   Znalostný	   manažment	   na	   študijný	   rok	   2011/2012	   a	  o	  prijatí	   nového	   voliteľného	  
predmetu	   „Manažment	   inovačného	   procesu“(22.	   Vedecká	   rada	   per	   rollam).	   Obidva	  	  	  
dokumenty	  boli	  prijaté	  jednohlasne	  a	  sú	  uložené	  na	  sekretariáte	  doktorandského	  štúdia.	  	  

Zápisnice	  z	  21.	  a	  22.	  VR	  boli	  schválené	  jednohlasne.	  

Ad	  2)	  

Zlocha	  predložil	   súčasný	   stav	  počtu	   študentov	  na	  VŠM	  a	  CityU.	   Predbežne	   sa	  nesplnil	   plán	  
počtu	   študentov	   v	  programoch	   BSBA	   a	  MBA.	   Je	   evidentný	   presun	   záujmu	   študentov	   do	  
	  programov	   v	  slovenčine.	   Na	   podporu	   záujmu	   o	  štúdium	   na	   našej	   škole	   sa	   zaviedol	   tzv.	  
vernostný	  program	  –	  zníženie	  školného	  nadpriemerným	  študentom.	  4.	  až	  6.	  októbra	  sa	  škola	  
zúčastnila	   na	   veľtrhu	   vysokých	   škôl	   ACADEMIA	   v	  Bratislave	   a	  tiež	   na	   veľtrhu	   v	   Košiciach	  
a	  pokračovalo	   sa	  v	  propagačných	  prezentáciách	  na	  stredných	  školách	  v	  Bratislave,	  Trenčíne	  
a	  v	  širšom	  okolí.	  Pravidelne	  sa	  poriadajú	  dni	  otvorených	  dverí	  s	  demonštráciami	  výučby	  ako	  
aj	   s	  prednášaním	   osobných	   skúseností	   absolventov	   školy.	   Škola	   je	   tiež	   pravidelne	  
propagovaná	   v	  médiách	   a	  na	   stredných	   školách.	   Podpísala	   sa	   zmluva	   o	   spolupráci	   aj	  
s	  agentúrou	  Study,	  Live	  and	  Work,	  ktorá	  je	  orientovaná	  propagačne	  na	  verejné	  vysoké	  školy.	  
Bušíková	  a	  Zlocha	  rokovali	  tiež	  s	  QSI,	  medzinárodnou	  strednou	  školou,	  ktorú	  navštevujú	  deti	  
ex-‐pats	   pôsobiacich	   na	   Slovensku	   a	  v	   magazíne	   tejto	   školy	   bola	   uverejnená	   aj	   informácia	  
o	  našej	   škole.	   Na	   podnet	   The	   Academy	   of	   Management	   (Petrohrad)	   sa	   otvára	   možnosť	  
spolupráce	  na	  úrovni	  nášho	  MBA	  	  programu.	  Vydal	  sa	  Katalóg	  školy	  na	  šk.	  rok	  2011/2012.	  	  

V	  diskusii	   Ferenčíková	   odporúčala	   agresívnejšiu	   propagáciu	   školy	   a	  uverejnenie	   profilov	  
učiteľov	  na	  www	  stránke;	  Lichardus	  navrhol	  zvýšiť	  propagáciu	  externého	  štúdia,	  ktoré	  máme	  
moderne	   prepracované;	   Kelemen	   odporúčal	   zvýšenie	   informovanosti	   verejnosti,	   že	   u	  nás	  
pôsobí	  rad	  zahraničných	  lektorov.	  

	  

	  



Uznesenie	  1.	  
Doplniť	  propagáciu	  školy	  v	  zmysle	  diskusie,	  najmä	  o	  profily	  učiteľov	  na	  www.	  	  
Zodpovední:	  Zlocha,	  Bušíková,	  Karais.	  
Termín:	  Priebežne	  v	  zimnom	  trimestri.	  
	  

Ad	  3)	  

Ferenčíková	   prezentovala	   prehľad	   vedecko-‐výskumnej	   činnosti	   na	   základe	   dokumentácie	  
vedenej	  knižnicou	  za	  rok	  2010	  a	  prvý	  polrok	  2011.	  Na	  škole	  sa	  v	  prvom	  polroku	  2011	  uchádza	  
10	  projektov	  o	  udelenie	  grantov.	  Predbežne	  je	  nedostatočná	  kvalita	  publikačnej	  aktivity,	  lebo	  
je	  absencia	  currentovaných	  publikácii	  a	  prevládajú	  zborníkové	  publikácie	  z	  kongresov.	  	  

Uznesenie	  2.	  
VR	   vzala	   informáciu	   na	   vedomie	   a	  odporúča	   obnoviť	   diskusiu	   o	  podmienkach	   vedecko-‐
výskumnej	  práce	  na	  VŠM	  na	  úrovni	  Vedeckej	  rady	  a	  Správnej	  rady.	  	  
Zodpovední:	  Lichardus,	  Ferenčíková,	  Hvorecký,	  Kelemen,	  Workie	  	  	  
Termín:	  priebežne	  s	  kontrolou	  každý	  trimester	  
	  
Uznesenie	  3.	  
Vytvorí	   sa	   template,	  podľa	  dostupných	  vzorov	   iných	  VŠ	  na	   jednotnú	  prezentáciu	  profilov	  
učiteľov,	  ktorí	  s	  ich	  uverejnením	  súhlasia.	  	  	  
Zodpovední:	  Bušíková	  (obsah),	  Karais	  (technické	  prevedenie).	  
Termín:	  31.1.2011.	  
	  	  	  
Ad	  4)	  	  

Ferenčíková	   a	  Tajtáková	   informovali	   o	  príprave	   nastávajúcej	   medzinárodnej	   konferencie	  
VŠM(Bratislava,	   25.4.2012),	   poriadanej	   v	  rámci	   cyklu	   „Výzvy	   21.	   storočia“	   na	   tému	  
„Udržateľnosť	   ako	   pohyblivý	   cieľ?	   Ekonomické,	   sociálne,	   kultúrne,	   etické	   a	  ekologické	  
aspekty	  udržateľnosti	  v	  čase	  hospodárskej	   recesie“.	  O	  záštitu	  konferencie	  bol	  požiadaný	  US	  
veľvyslanec	   na	   Slovensku	   H.E.	   T.	   Sedgwick.	   Pozvanie	   k	  aktívnej	   účasti	   predbežne	   prijali	   4	  
zahraniční	   odborníci.	   Administratívnu	   podporu	   konferencie	   vykonáva	   interná	   doktorandka	  
Vicenová.	  

Uznesenie	  4.	  
VR	  vzala	  informáciu	  na	  vedomie	  
	  
Ad	  5)	  

Hvorecký	   hodnotil	   plnenie	   grantového	   projektu	   EU	   –	   OP	   Vzdelávanie	   -‐	   „Manažment	  
informačných	   systémov	   –zavedenie	   študijného	   programu	   1.	   stupňa“.	   V	  rámci	   pravidelných	  
kontrol	  plnenia	  úloh	  programu	  možno	  konštatovať,	  že	  do	  marca	  2012	  (záverečný	  rok	  riešenia	  
projektu),	   by	   mali	   byť	   ukončené	   rukopisy	   plánovaných	   učebníc	   a	  učebných	   pomôcok.	  	  
Pripravuje	  sa	  	  tender	  na	  výber	  vydavateľa.	  	  	  	  



V	  čase	   od	   13.11.	   do	   22.11.2011	   sa	   uskutočnila	   exkurzia	   8	   riešiteľov	   projektu	   na	   CityU	   of	  
Seattle	   in	   Bellevue,	   štát	   Washington.	   Na	   konferencii	   za	   účasti	   kolegov	   z	  Bellevue	   sa	  
debatovalo	  o	  cieli	  projektu	  a	  spôsobu	  jeho	  realizácie.	  	  Zámerom	  bolo	  prehĺbenie	  spolupráce	  
učiteľov	   oboch	   inštitúcii,	   čo	   sa	   dá	   považovať	   za	   historický	   prelom	   vo	   vzájomnom	   vzťahu,	  
ktorý	  sa	  doteraz	  realizoval	  hlavne	  na	  administratívnej	  úrovni.	  	  	  Zborník	  z	  konferencie	  sa	  vydá	  
vo	  forme	  CD	  s	  americkým	  ISBN.	   	  Pod	  redakciou	  Hvoreckého	  sa	  vykoná	  zápis	  monitorovacej	  
správy	  o	  exkurzii.	  	  	  	  	  

Uznesenie	  5.	  
Informácia	  sa	  vzala	  na	  vedomie.	  Poveruje	  sa	  Hvorecký	  redakciou	  monitorovacej	  správy.	  	  
Zodpovední:	  Hvorecký	  a	  kolektív	  účastníkov	  exkurzie.	  
Termín:	  20.	  december.	  
	  
Ad	  6)	  
	  
O	  nových	  doktorandských	   témach,	   schválených	  odborovou	  komisiou	  na	   rok	  2011/2012	  a	  o	  
zmenách	  v	  pravidlách	  doktorandského	  štúdia	  podala	  správu	  Ferenčíková.	  Uviedla,	  že	  kredity	  
za	   publikačnú	   činnosť	   sa	   môžu	   získať	   len	   za	   publikácie,	   uverejnené	   po	   zahájení	  
doktorandského	   štúdia.	   	   Pravidlá	   doktorandského	   štúdia	   sú	   uložené	   na	   sekretarkiáte	  
doktorandského	  štúdia.	  	  
Uznesenie	  6.	  
VR	  schvaľuje	  návrh	  	  	  	  nových	  doktorandských	  tém	  a	  vzala	  na	  vedomie	  zmeny	  v	  pravidlách	  
doktorandského	  štúdia.	  	  	  	  	  
	  
Ad	  7)	  

Bušíková	   navrhla	   urobiť	   zmeny	   v	  predmete	   MC	   511s:	   Manažérska	   komunikácia	  
a	  metodológia	   výskumu.	   V	  predmete	   sú	   spojené	   dve	   pomerne	   odlišné	   časti,	   preto	   sa	  
navrhuje	   zmena,	   navrhnutá	   učiteľmi:	   Metodológia	   výskumu	   -‐	   ako	   povinný	   predmet	   a	  	  
Manažérska	   komunikácia	   ako	   voliteľný	   predmet.	   Garantom	   povinného	   predmetu	   bude	  	  
Danišková.	  	  	  

Uznesenie	  7.	  
VR	  návrh	  schválila.	  	  	  
Zodpovední:	  Bušíková,	  Šimúth,	  Daníšková.	  
Termín:	  15.3.2012	  
	  
	  

Ad	  8)	  

Bušíková	   informovala	   o	  prebiehajúcej	   diskusií	   s	  učiteľmi	   o	  zlepšovaní	   kvality	   a	  dostupnosti	  	  	  
on-‐line	   vzdelávania.	   Zlocha	   navrhol	   multimediálnu	   podporu	   on-‐line	   vzdelávania	   pomocou	  



videí	   vlastnej	   produkcie	   a	  dostupnými	   audiovizuálnymi	   programami	   iných	   univerzít.	   Po	  
uzavretí	  diskusie	  s	  učiteľmi	  VR	  tento	  problém	  prerokuje	  na	  svojom	  ďalšom	  zasadnutí.	  	  

Uznesenie	  8.	  
VR	  berie	  informáciu	  na	  	  vedomie.	  
Zodpovedná:	  Bušíková,	  Hackett,	  Zlocha	  
Termín:	  31.3.2012.	  
	  
Ad	  9)	  
	  
Žáry	  podal	  v	  slovenskom	  jazyku	  návrh	  etického	  kódexu	  učiteľa	  a	  zamestnanca	  VŠM.	  K	  návrhu	  
je	   potrebné	   otvoriť	   diskusiu	   na	   intranete	   a	  sprístupniť	   ho	   aj	   externým	   učiteľom.	   (Po	  
zasadnutí	  VR	  sa	  na	  podnet	  niektorých	  učiteľov	  vyžaduje,	  aby	  návrh	  kódexu	  bol	  prístupný	  na	  
diskusiu	  aj	  v	  anglickom	  jazyku).	  	  	  	  
	  
Uznesenie	  9.	  
Návrh	   etického	   kódexu	   sa	   uverejní	   v	  slovenskom	   a	  anglickom	   jazyku	   na	   diskusiu	   na	  
intranete.	  Výsledky	  diskusie	  sa	  zapracujú	  	  do	  návrhu,	  ktorý	  definitívne	  prerokuje	  VR.	  
Zodpovední:	  Žáry,	  Šimúth	  
Termín:	  31.	  3.	  2012	  
	  
Ad	  10)	  
	  
Na	   podnet	   Žáryho	   a	  Šimútha	   s	  technickou	   spoluprácou	   Fraňa	   a	   Stolára	   (IT,	   Trenčín)	   sa	  
inštaloval	  na	  VŠM-‐CityU	  intranet.	  
	  
Uznesenie	  10.	  
VR	  	  vyslovuje	  za	  túto	  iniciatívu	  	  a	  jej	  prevedenie	  celému	  kolektívu	  úprimnú	  vďaku.	  	  
	  	  
Ad	  11)	  
Rektor	  VŠM	  delegoval	  prorektorku	  VŠM	  pre	  pedagogické	  záležitosti	  Hekelovú	  do	  Rady	  pre	  
vzdelávanie	  a	  výchovu	  Rady	  vysokých	  škôl.	  	  
	  
Uznesenie	  11.	  
VR	  vzala	  bez	  pripomienok	  informáciu	  na	  vedomie.	  	  	  
	  
Rôzne:	  

1. Profesor	  Kelemen	  informoval	  o	  Knowledge	  Management	  Workshop,	  ktorý	  sa	  úspešne	  
konal	  na	  pôde	  VŠM.	  	  V	  krátkej	  diskusií	  sa	  workshop	  hodnotil	  pochvalne	  a	  vyslovilo	  sa	  
tiež	   Hvoreckému	   a	  Kelemenovi	   uznanie	   a	  vďaka	   za	   vydanie	   knižnej	   publikácie	  
kolektívu	  autorov,	  ktorí	  sa	  zúčastňovali	  na	  postupujúcej	  sérii	  uvedených	  workshopov:	  
J.Hvorecký,	   J.Kelemen,	   eds.:	   Readings	   in	   Knowledge	   Management.	   Iura	   Edition,	   a	  	  
Wolters	  Kluwer	  Business,	  Bratislava,	  2011.	  	  	  

	  



2. Profesor	  Kelemen	  navrhol,	   že	  by	   stálo	   za	  úvahu	  akreditovať	  na	  bakalárskom	   stupni	  
Manažment	  kultúry.	  Tento	  predmet	  sa	  na	  Slovensku	  nevyučuje.	  V	  Brne	  sa	  ponúka	  na	  
Masarykovej	   univerzite	   na	   magisterskom	   stupni.	   Z	   Brna	   nám	   ako	   vzor	   prisľúbili	  
poskytnúť	  príslušné	  akreditačné	  spisy.	  	  	  	  	  

	  
Uznesenie	  12.	  
Navrhuje	   sa	   vypracovať	   návrh	   sylabov	   predmetu	   Manažment	   kultúry	   a	  predložiť	   ho	   po	  
schválení	  na	  katedre	  na	  Vedeckú	  	  radu.	  	  
Zodpovední:	  Tajtáková,	  Kelemen	  
Termín:	  31.3.2012	  
	  
Po	  prerokovaní	  agendy	  podľa	  programu	  pozval	  predseda	  členov	  VR	  na	  spoločný	  obed.	  	  
	  
Zapísala	  BSBA	  Katarína	  Klinková;	  redigoval	  predseda	  VR.	  	  	  
Overovateľka	  zápisnice:	  prof.	  Ferenčíková	  
	  
Bratislava	  9.12.2011	  	  	  	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	   

	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Prof.	  MUDr.	  Branislav	  Lichardus,	  DrSc.,	  Dr.h.c.	  
predseda	  VR	  

	  


